
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 339
Hvad er ministerens begrundelse for at indføre en top-topskat allerede ved indkomster 
over 2,5 mio. kr., når ministeren i forbindelse med behandlingen af lovforslag nr. L 161 
(folketingsåret 2021-22) mente, at en grænse på 7,5 mio. kr. (inkl. pension) var et pas-
sende niveau i forhold til fradragsret i virksomhedernes lønomkostninger af hensyn til 
sammenhængskraften i samfundet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars-Christian Brask 
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lars-christian.brask@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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